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Protokoll fört vid styrelsesammanträde i Västerås 2023-01-29. 

Plats: Bridgelokalen Ånghammargatan 6 Västerås 

Tid: 15.00-17.50 

Närvarande:        Birgitta Samuelsson 

                              Lennart Ekholm 

                              Elisabeth Stanley 

                              Per-Åke Jansson 

                              Anders Dahlström 

                              Lars Gustavsson 

                              Helena Lindholm 

Frånvarande:     Ulf Sundberg 

                             Steven Sjöberg 

                              

 

1. Mötets öppnande. 

Ordförande Birgitta Samuelsson öppnade mötet och hälsade alla 

välkomna. 

 

2. Föregående mötes protokoll. 

Protokollet gicks igenom och lades till handlingarna. 

 

 

3. Ekonomi: 

Det ekonomiska läget är bra, saldot är drygt 96000 kr inklusive 

ruterkontot. 
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PER CAPSALUMBESLUT: MBF står för halva kurskostnaden för de 3 

deltagarna från ABB BK som gick TL-utbildningen i Örebro 2:a helgen i 

januari. Lennart och Ulf gör upp om hur pengarna ska betalas ut. 

BESLUT: Milersättningen höjs till 25 kr/mil och följer då den höjning som 

gäller statlig milersättning, detta gäller retroaktivt från 1:a januari. 

BESLUT: Lennart lägger in den höjda medlemsavgiften så att den syns 

hos Förbundet. 

BESLUT: Från och med verksamhetsåret 23/24 återinförs 

sanktionsavgiften för klubbar som anordnar tävlingar med silverpoäng. 

PÅJ och Ulf utarbetar en rutin om hur dessa pengar ska betalas in. 

       

4. Tävlingar: 

Vi konstaterade en nedgång i antalet deltagare på våra tävlingar och 

diskuterade, återigen, vad vi kan göra åt saken. 

BESLUT: Att Elisabeth skickar massmail gällande DM-lag, där vi trycker på 

att det går bra att mixa lagen med deltagare från olika klubbar. Hon 

skickar även massmail redan nu gällande DM-HCP 30+, så att vi 

uppmärksammar alla om att det är en ny DM-disciplin. 

BESLUT: PÅJ undersöker vilka regler som gäller när man spelar en tävling 

med färre antal brickor i vissa ronder och det är en blindrond inblandad. 

 

 

    

5. Utbildning: 

TL-utbildning på bronsnivå har genomförts med 7 st deltagare, varav 3 

blev godkända på provet. 

 

Ruterutbildning på nybörjarnivå efterfrågas. 

BESLUT: Att en sådan utbildning anordnas den 4:e mars i Eskilstuna med 

PÅJ som kursledare. Elisabeth ansvarar för inbjudan. 
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6. Kommunikation/information: 

Elisabeth och Birgitta informerade från möte med Johan Grönkvist på 

förbundet. Inte så mycket nytt på agendan, vi sköter oss bra. En undran 

var dock varför vi inte följer Förbundets rekommenderade speldagar för 

DM-tävlingar. 

           BESLUT: Att vi funderar till nästa möte om vi ska ändra till kommande år. 

Alla har nu skrivit sin arbetsbeskrivning och Lennart lägger upp dem i 

wordformat och sparar i sin dator, ev kommer de läggas upp som PDF på 

hemsidan senare. 

                  

7.  Övriga frågor. 

Steven Sjöberg har avsagt sig sin suppleantpost eftersom han mestadels 

vistas utomlands och ej kan närvara på mötena. Birgitta har talat med 

valberedningen som tagit fram ett nytt namn, som kan väljas in på 

kommande årsmöte. Tills vidare kommer vi bjuda in personen som 

adjungerad till våra möten. 

Från strategiplanen enades vi om att starta med punkt 3: att bjuda in                         

klubbrepresentanter till en träff och där diskutera olika frågor. 

BESLUT: Att detta möte hålls den 12:e mars kl 14.00 och att Lennart 

skickar inbjudan med dagordning till klubbarnas ordförande. 

 

             Torshälla har nu lagt ner sin verksamhet. 

              BESLUT: PÅJ meddelar Förbundet detta. 

 

 

8. Nästa möte: 
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Nästa möte äger rum den 12:e mars i Västerås. 

Start direkt efter mötet med klubbarna. 

 

 

 

9. Avslutning: 

Birgitta tackade alla för ett bra och väl förberett möte! 

    

 

 

 

Lennart Ekholm                                          Birgitta Samuelsson 

Sekreterare                                                 Ordförande 
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